
Nieuwjaarstoespraak s.v. Grol 5 januari 2025 

Beste leden, vrijwilligers supporters, en alle overige belangstellenden hier aanwezig. Ik 

heet jullie allemaal van harte welkom op deze jaarlijks door de s.v. Grol georganiseerde 

Nieuwjaarsbijeenkomst. Fijn dat jullie er allemaal zijn. 

Om te beginnen wil ik een groot compliment geven aan de organisatie van dit jaarlijkse 

evenement, bestaande uit de Nieuwjaarsloop en aansluitend deze Nieuwjaarsreceptie. 

Ook dit jaar is alles weer in de puntjes geregeld, maar helaas kon door de grote 

sneeuwval afgelopen nacht de loop niet doorgaan omdat de organisatie de veiligheid van 

de lopers niet kon garanderen. Al met al een begrijpelijk besluit maar natuurlijk wel erg 

jammer voor de lopers maar ook voor de vele vrijwilligers die er zoveel tijd en energie in 

hebben gestopt en klaar stonden om de loop in goede banen te leiden. 

Alvorens vooruit te kijken in dit nieuwe jaar 2025, wil ik graag met jullie terugblikken op het 

afgelopen jaar 2024 waarin weer van alles is gebeurd binnen onze mooie vereniging. 

Meest in het oog springend is daarbij helaas toch wel de degradatie van Grol 1 van de 1e 

klasse naar de 2e klasse via de nacompetitie. We hadden misschien met wat geluk af en 

toe wel een puntje meer kunnen pakken en enkele plekken hoger kunnen eindigen dan de 

11e plaats op de ranglijst. Aan de andere kant was denk ik het moeten spelen van 

nacompetitie niet geheel onverwacht vanwege de versterkte promotie / degradatieregeling 

en gezien het beschikbare spelersmateriaal in vergelijking met de andere clubs. Veel van 

die andere clubs halen en betalen spelers en bij Grol doen we dat niet en we zullen dat 

ook niet gaan doen. Dit houdt dan wel in dat je moet accepteren dat je soms op bepaalde 

posities kwaliteit te kort komt maar dat zij dan maar zo. Helaas was die 11e plaats niet 

voldoende voor directe handhaving en ging het dus mis via de nacompetitie. Gelukkig 

speelt Grol 1 daardoor dit seizoen wel gewoon weer als vanouds op de zondag. Elk 

nadeel heb z’n voordeel, zou Johan Cruijff gezegd hebben. Hoofdtrainer Philip Agteres 

nam na 1 seizoen al weer afscheid en gelukkig hebben we in de persoon van Arjen Nijman 

nog weer tijdig een goede nieuwe hoofdtrainer kunnen aanstellen voor het nieuwe 

seizoen. 

Als bestuur zijn we enorm blij met Bouwbedrijf De Driehoek als nieuwe hoofdsponsor en 

met Klein Gunnewiek Autodemontage als rug sponsor, dit voor het eerst in de 106-jarige 

geschiedenis van onze club. En fijn dat Grol 11 de torenhoge verwachtingen heeft 

waargemaakt en kampioen is geworden. Ook mooi dat de Oude Winterswijkseweg is 

opgeknapt en we er weer comfortabel veilig overheen kunnen van en naar ons sportpark. 

Verder is het Algemeen Bestuur met 4 goede mensen aangevuld waardoor nu alle 

vacatures zijn vervuld en helaas hebben we moeten besluiten om de contributie flink te 

verhogen om zodoende de stijging van de kosten ook in de toekomst te kunnen blijven 

dekken. Hierbij nogmaals dank aan onze leden voor het begrip hiervoor. 

En helaas zijn er in 2024 ook weer enkele leden overleden waaronder 2 ereleden maar 

aan de andere kant fijn dat er maar liefst 14 jubilarissen waren die we mochten huldigen 

met hun 50 jarig lidmaatschap. 

Er is in 2024 natuurlijk veel meer gebeurd dan die enkele zaken die ik net heb genoemd 

maar het is uiteraard veel te veel om alles te benoemen. Wel wil ik mijn grote dank en 

waardering uitspreken aan al onze vrijwilligers voor hun inzet voor onze mooie club. Het is 



misschien een grijs gedraaide plaat maar ik blijf dit herhalen omdat ik het ook oprecht 

meen. We kunnen als club echt niet zonder onze vrijwilligers en ik ben blij dat we als 

bestuur wat terug hebben kunnen doen door de vrijwilligersavond die we hebben 

georganiseerd op 30 november. We hebben hier heel veel goede reacties op gehad dus 

het is iets dat we ook in de toekomst zeker nog willen herhalen. 

Tot zover 2024. 

Maar wat gaat het nieuwe jaar 2025 ons brengen? Wie het weet mag het zeggen. Want 

het zijn op allerlei gebied onzekere tijden. Er zijn veel dingen waar we ons zorgen over 

zouden kunnen maken maar waar we geen enkele invloed op hebben en dat heeft dus 

niet zoveel zin. Het is dan ook veel beter om ons te focussen op die dingen die we wel 

kunnen beïnvloeden en om tevens te genieten van de mooie dingen die op ons pad 

komen. Zo ook binnen onze mooie vereniging s.v. Grol. 

We krijgen dit jaar natuurlijk weer het prachtige Internationale Marveldtoernooi en dit zal 

alweer de 35e keer zijn. Over dit toernooi en de deelnemers straks meer. 

In 2025 gaan we als bestuur verder werken aan onze speerpunten. Ik noem ze nog even: 

1) Verbeteren van vrouwen- en meidenvoetbal; 2) Verbeteren situatie natuurgrasvelden 3 

en 4; 3) Meer aandacht en waardering voor vrijwilligers; 4) Intensiveren jeugdopleiding 5) 

Uitbreiden en intensiveren sponsoring; 6) Veilig en gezond sportklimaat 7) Nieuwe 

kledinglijn. 

In het kader van een Veilig en Gezond Sportklimaat gaan we in maart een convenant 

ondertekenen met de overige voetbalverenigingen in de gemeente Oost Gelre. In verband 

hiermee gaan we ook starten met het vragen van VOG verklaringen van functionarissen en 

vrijwilligers binnen onze club. 

Een grote wens is nog de renovatie en herinrichting van de parkeerplaats. We gaan zien of 

we hierin samen met de gebruikers van de sporthal en de familie Porskamp dit jaar iets voor 

elkaar kunnen krijgen bij de gemeente die eigenaar is van de parkeerplaats. 

We hebben dit jaar in Groenlo een prinsenpaar bestaande uit onze 2 Grol leden prins Dirk 

Wolters en adjudant Mart Willemsen. En natuurlijk niet te vergeten het 2e jeugd prinsenpaar 

bestaande uit onze Grol leden prins Pim Huijskes en adjudant Ben Bomers. Alaaf! 

Met de huidige hoofdtrainer Arjen Nijman hebben we een 2-jarig contract en na evaluatie 

met spelers, staf en Arjen zelf hebben we vastgesteld dat we “op de goede weg zijn” met de 

jonge spelersgroep en we kijken vol vertrouwen uit naar het vervolg van onze 

samenwerking. 

We zijn blij dat we kunnen melden André Oosten ook volgend seizoen actief zal zijn als 

trainer van Grol 2. Onder leiding van Andre staat Grol 2 tijdens deze winterstop op een 

“historische” 2e plaats in de Hoofdklasse. Het klikt van beide kanten erg goed en het 

Voetbalbestuur heeft uit betrouwbare bronnen vernomen dat André zelfs overweegt om van 

Enschede naar Groenlo te verhuizen. 



Het Voetbalbestuur heeft ook de intentie om met Max de Vries sr door te gaan als trainer 

van Grol 3. In het 1e jaar in de 1e klasse staat Grol 3 ondanks een aantal zware nederlagen 

inmiddels op een keurige 9e plek. Handhaving zou een fantastisch resultaat zijn! 

Ten aanzien van overige trainers is er op dit moment geen nieuws te melden behalve dat 

het Voetbalbestuur hier de komende maanden hard aan gaat werken om voor komend 

seizoen de trainers eerder aan te stellen en dat geldt niet alleen voor de prestatieve teams 

maar ook voor de breedtesport teams oftewel de niet-prestatieve teams. Doelstelling is dat 

voor 1 juli alle trainers voor alle teams zijn aangesteld. Ik wens het Voetbalbestuur daarbij 

heel veel succes. 

Uiteraard hopen we ook dit jaar weer op de nodige sportieve successen voor al onze teams. 

Maar het belangrijkste is toch wel dat iedereen op zijn niveau het maximale eruit haalt en 

met veel plezier het spelletje speelt. Met daarbij de onmisbare steun van alle vrijwilligers, 

sponsors, supporters en overige sympathisanten van de s.v. Grol. En dat onze vereniging 

een fijne plek mag blijven voor ontspanning en gezelligheid voor iedereen. 

We staan er als vereniging goed voor en ik vertrouw dan ook op een heel mooi jaar voor 

onze club. 

En ik wens tot slot, namens het bestuur, jullie allemaal heel veel succes, geluk en 

gezondheid in 2025! 

Laten we daarop proosten. 

Dank jullie wel. 

 

05-jan-25 / Stan Raben 


